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Overige betrokken 
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De fractie heeft de volgende vragen:

Op 21 november jongstleden heeft de VLP vragen gesteld over de uitvoering van de 
stedenbouwkundige visie Roosendaal geluidschermen langs het spoor, waarin is aangegeven dat op 
diverse plekken geluidsschermen afgekeurd worden en op die plekken impliciet gekozen wordt voor 
geluidsisolatie aan de woning.

Op 29 november jongstleden hebben wij kennis kunnen nemen van uw antwoorden op onze vragen.

Zie: 217-2019 Vraag en Antwoord VLP - Geluidswering spoorzone

Wij zijn niet tevreden met de beantwoording en zijn van mening dat de vragen die wij gesteld hebben 
nog steeds niet zijn beantwoord. 

De VLP-fractie wil weten of ProRail haar plannen aanpast aan de stedenbouwkundige visie 
Roosendaal en stelt daarom de volgende vragen:

1. Heeft Prorail haar plannen aangepast?  
2. Zal de geluidsisolatie worden aangebracht aan desbetreffende woningen? Zo ja, wanneer? Zo 

niet, waarom niet?

Namens de fractie van VLP, 
Arwen van Gestel 

Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. ProRail heeft aangegeven dat er in eerste aanleg voor de extreem hoog belaste woningen 
(>75 decibel) maatregelen noodzakelijk zijn, zoals bron-, overdracht- en woningisolatie. In 
overleg met de pandeigenaren wordt naar een juist maatregelenpakket gekeken.

2. Welke en wanneer er maatregelen getroffen gaan worden, is nu nog niet aan te geven. 
Dit hangt af van de planning van ProRail, die ProRail (nog) niet met de gemeente heeft 
gedeeld.

Met vriendelijke groet,
Namens het college van burgemeester en wethouders,

Cees Lok 

https://raad.roosendaal.nl/documenten/Schriftelijke-vraag/217-2019-Vraag-en-Antwoord-VLP-Geluidswering-spoorzone.pdf

